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Dank voor je reactie. Helemaal begrijpelijk wat mij betreft. Op welke termijn verwachtje een reactie naar de veldpartijen
beschikbaar te hebben?

Hartelijke groet, | EEN

van: IEEE EEE  ivws n>

Verzonden: vrijdag 12 februari 2021 16:18
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Onderwerp: RE: vaccinatie acute zorg

Ha beiden,

Dank voor het delen. Ook het eerdere verzoek & brief is aangekomen. De vaccinatiestrategie ligt inderdaad bij PDC, maar het is ook

wel deels aan ons om gewicht te hangen aan dergelijke signalen. We proberen zo snel mogelijk met [REgte schakelen en een reactie

te geven. In principe is het niet wenselijk en lastig om nieuwe uitzonderingsgroepen toe te voegen, maar het klinkt tegelijkertijd wel

dermate serieus dat het goed is om deze groep expliciet te bespreken. Maar het is wel goed om alvast rekening te houden met een

negatieve uitkomst en ervan uit te gaan dat zij meegaan met de groep ‘overige zorgmedewerkers’.

Het punt aver de acute zorg kan ik nog wel wat over zeggen. Het doel van de vervroegde vaccinatie was om een zorginfarctin de

ziekenhuizen te voorkomen vanwege uitval van personeel dat daar nu de covid-zorg levert (op de IC, SEH en de covid-kliniek). De

ziekenhuizen hadden al vooraf een plan gemaakt welke zorgmedewerkers in een dergelijk geval aan de beurt zouden komen. Er zijn

verschillende “schillen” gedefinieerd van medewerkers die het meest belangrijk zijn voor het in stand houden voor de coronazorg.

Niet iedereen in het ziekenhuis is dus gevaccineerd, zelfs niet iedereen die wel eens op een Covid afdeling komt. Het klopt dus dat

de verloskundigen niet (allemaal) gevaccineerd zijn. Ook in het plan van aanpak van de LNAZ (vanaf dia 4) staan hele specifieke

groepen van zorgmedewerkers die langdurig op de covid afdelingen werken, en verloskundigen staan hier nergens benoemd. Dat er

zo'n kleine groep is gekozen heeft natuurlijk alles te maken gehad met het hele kleine aantal vaccinaties wat hiervoor beschikbaar

was.

Hartelijke groet,
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Onderwerp: FW: vaccinatie acute zorg

Ha collega’s,

Zie signaal hieronder over de acute verloskunde, die kennelijk niet wordt meegenomen met de acute zorg.

Kunnen jullie dit signaal neerleggen bij PDC?

Groet,

aR: EEcnc n>
Verzonden: donderdag 11 februari 2021 13:23

Aan:IEEE<BEEERM @ minvws.ni>
Onderwerp: vaccinatie acute zorg

Vorige keer bespraken we al even onze zorg over vaccinatie van acute zorgpersoneel en het feit dat de acute verloskunde nog niet

is meegenomen. We spraken af dat ik signalen zou blijven melden.

In het MCL in Friesland is een corona uitbraak. Dat heeft ertoe geleid dat het ziekenhuis heeft moeten besluiten de komende twee

weken geen poliklinische bevallingen te kunnen ontvangen. De eerste lijn is daar uiteraard direct over geinformeerd en er is ook

gezocht naar oplossingen, maar die blijken nog niet zo eenvoudig. Dit heeft wel consequenties voor de acute verloskunde. Er is nu

gekozen om in ploegen te werken. Eén ploeg blijft thuis, één ploeg biedt de acute zorg, zodat als daar ook mensen in het team

uitvallen deze opgevangen kunnen worden. Maarje snapt wat een druk dat op het team legt en hoe kwetsbaar dat is. Ook moet

daarvoor meer zorg afgeschaald worden.

Een voorbeeld waarom de acute zorg ook zo snel mogelijk ingeént moet worden. En dit is nu in Friesland waar tot op heden juist

minder "druk” leek te zijn, kun je nagaan in de stedelijke gebieden waar ook al krapte is vwb capaciteit. De routekaart voor

vaccinatie geeft pas een termijn van april aan voor alle zorgmedewerkers. Dat is — zeker gezien de verwachte 3° golf — toch wel echt

te laat voor acute zorg wat ons betreft.

Heb jij zicht of hier nog verder over nagedacht wordt en rekening mee wordt gehouden??

Kan dit signaal in ieder geval doorgegeven worden?

Groet,

NVOG


